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Rådet för 

funktionshinderfrågor 
        

   Stadsteatern –  Kulturnämnden - Skönhetsrådet   

 
Protokoll nr 6 från ordinarie möte den 12 

september 2017 

 

Lokal: Kulturförvaltningen, Askebykroken 13 

Tid: 14. 00 – 16. 00 med förmöte 13.30-14.00   

 

Närvarande rådsmedlemmar: 

Gunnar Häger, ordf. 

Eva Söderbärj, vice ordf. HSO/FUB 

Gunilla Göran, HSO/Reumatikerföreningen i Stockholm 

Louise Lindström, DHR Stockholmsavdelningen 

Anita Odell, HSO/OCD-föreningen Stockholm 

 

 

Närvarande tjänstemän: 

Christer Nygren, fh-rådssekreterare, 

Kulturförvaltningen/Kulturskolan Stockholm 

Eva Stenstam, Kulturförvaltningen/ Kulturstrategiska staben 

Anne Lund, Kulturförvaltningen/ Kulturstrategiska staben 

 

Anmäld frånvaro: Ingen 

 

 

 Sammanträdets öppnande och godkännande av 

dagordningen. 

Ordföranden öppnade mötet och dagordningen godkändes. 

 

 Presentation av rådsmedlemmarna inför de inbjudna gästerna, 

Anne Lund enhetschef och Eva Stenstam, handläggare från 

Kulturstrategiska staben. Anne inledde med att berätta om 



 

 

Stockholms stad har tre olika sorters stöd som man kan söka för 

kostnader i samband med ett kulturprogram eller 

kulturverksamhet. Du kan ansöka om kulturstöd, 

utvecklingsstöd och EU-projektstöd. 

 kulturstöd för publika program/verksamhet och dess 

medförande kostnader, som exempelvis löner, produktion, 

marknadsföring och lokaler. 

 

 Utvecklingsstöd söker du om du vill utveckla din 

verksamhet inom teknik, kompetens eller etablering. 

Ansökan om Kulturstöd och Utvecklingsstöd 

För ansökan med belopp till och med 50 000 kronor 

 Sök senast 11 augusti - Besked 29 september 

 Sök senast 8 december - Besked 5 februari 2018 

För ansökan med belopp över 50 000 kronor och upp till 350 

000 kronor 

 Sök senast 2 juni - Besked 18 september 

 Sök senast 13 oktober - Besked 16 januari 2018 

För ansökan med belopp över 350 000 kronor 

 Sök senast 1 september - Besked 13 december 

 För ytterligare information: 

http://www.stockholm.se/KulturFritid/Stod/Kulturstod-och-

Utvecklingsstod/  

Eva Stenstam ansvarig med perspektivet på barn och 

ungdomsfrågor, berättade om betydelsen av att barn och unga i 

Stockholm ska kunna ta del av ett professionellt kulturliv och själva 

få uttrycka sig, på egen hand och tillsammans med vuxna. Det har 

kommunfullmäktige beslutat genom Kultur i ögonhöjd, stadens 

barn- och ungdomskulturprogram. Se länk: 

http://www.stockholm.se/KulturFritid/Stod/KulturBoU/Kultur-i-

ogonhojd/  

Olika initiativ gör det lättare för barn och unga att nå och nås av 

kultur, till exempel finns Kulan för att inspirera till att barn i 

förskolan och skolan ska få möta kultur och själva få skapa. 

Eva kunde konstatera att särskolan inte tar del av kulturerbjudanden 

i samma utsträckning som ”vanliga skolor”. Eva jobbar tillsammans 

med Malin Bernt ansvarig för samordningsfrågor kring 

funktionsnedsättningar, för att motivera och öka särskolornas 

http://www.stockholm.se/KulturFritid/Stod/Kulturstod-och-Utvecklingsstod/
http://www.stockholm.se/KulturFritid/Stod/Kulturstod-och-Utvecklingsstod/
http://www.stockholm.se/KulturFritid/Stod/KulturBoU/Kultur-i-ogonhojd/
http://www.stockholm.se/KulturFritid/Stod/KulturBoU/Kultur-i-ogonhojd/


 

 

intresse för kulturfrågor. En synpunkt framfördes om att låta de 

olika kulturaktörerna besöka och spela direkt på plats där barnen 

befinner sig och på så sätt slippa den krångliga logistiken med 

transporter, färdtjänst etc. 

 

Kulanpremien gör att varje biljett som skolan eller förskolan köper 

blir 50 kronor billigare. Den gäller för utvalda föreställningar inom 

teater, musik och dans. 

Den som vill genomföra sina egna idéer och är mellan 10 år och 25 

år kan söka ett stipendium kallat Kulturstöd för unga. 

 

Kulturproducenter kan söka Kulturstöd och Utvecklingsstöd, som 

bägge har barn och unga som prioriterade målgrupper. 

Rådet riktade ett stort tack Anne och Eva för angelägen 

information. 

 

 Uppföljning av föregående protokoll. Val av justerare. 

Mötesprotokollet från den 15 augusti godkändes och lades till 

handlingarna med följande tillägg: 

 Punkt 11 Gunnar Häger, kommer färdigställa ett 

”presentations och rekryteringsbrev” för att på sätt 

underlätta och påskynda tillsättningen av de två vakanserna i 

rådet. Gunnar kommer skyndsamt maila ut ett förslag. 

 punkt 8 ”Kommunikationsprogram för Stockholms stad år 

2017-2022 ” rådet återkommer i frågan. Louise berättade att 

N-malms SDN tagit del av programmet och även inkommit 

med yttringar på den, vilka hon mailar till rådet. 

 Kommunikationsprogrammet finns att tillgå på: 

insyn.stockholm.se  

 Anita utsågs att justera dagens protokoll. 

 

 Synpunkter på lokaler och handlingars tillgänglighet.  

 Rådet påpekade att trapporna från entrén till receptionen 

behöver kontrastmarkering för synbarhet ur säkerhetssynpunkt 

Rådet konstaterade också att mobil hörslinga i receptionen 

saknas. 

 

 

 

 

 



 

 

 Stadsarkivet samarbetar med arbetsförmedlingen och kommer 

att anställa en person med en funktionsnedsättning inom kort. Vi 

önskar gärna  information om vem den personen är. 

 Diskussion kring rådets mandat och vilka möjligheter till 

påverkan och förändring som rådets önskar se inträffar. 

 

 Rådet önskar information kring vilka kriterier, som gäller 

för Stadens ny e – upphandlingssystem utifrån 

funktionshinderperspektivet. 

 

 Uppföljningsfrågor 

Fortfarande har två ledamöter svårigheter med sina i Pads. 

Christer har kontaktat IT ansvarig på Kulturförvaltningen, 

David Thune som låter meddela att en ny iPad är beställd till 

Gunnar. Beträffande Evas iPad så pågår felsökning med hjälp av 

TIETO OMT. 

 

 Ärenden till kulturnämndens sammanträde den 22 augusti. 

Christer redogjorde för kommande ärenden till Kulturnämnden. 

Rådet har haft möjlighet att ta del av ärendena via 

insyn.stockholm.se    

 

Rådet vill gärna, om möjligt, åka med då Kulturnämnden åker 

på någon studieresa. 

 

 Kommande ärenden till Kulturnämnden.   

Christer redogjorde för kommande ärenden. 

Rådet har fått ta del av kommande ärenden/remisser till   

Kulturnämnden via mejl. 

 

 

  Ombyggnadsprojekt. 

 Rådets vilja är att besöka och ta del av, i god tid, nedan    

planerade ombyggnadsprojekt. Viktigt att Kulturförvaltningens 

egna lokaler uppfyller kriterierna för tillgänglighetsanpassning! 

 Skärholmens biblioteks  nya entré samt café är senarelagt till 

1 augusti. Vi bör kolla upp hur det funkar ur 

funktionshinderperspektiv. 

 Kulturskolan i Vällingby öppnar i lokaler inne i gallerian 1 

januari 2018. 

 Planerna  för ny lokal till Kulturskolan i Husby ligger för 

beredning, eventuellt blir det en återremiss. 

 Årsta bibliotek och kulturskola väntar på en ombyggnad. 

Byggnaderna är K-märkta. 



 

 

 Norra Djurgårdsstadens kommande  kulturskola och 

bibliotek, som väntas öppna under 2019, utökas eventuellt 

med en lokal som kan hyras ut till föreningslivet.  

 Stadsmuseet beräknas öppna för allmänheten i september 

2018. 

 Liljevalchs befintliga  byggnad beräknas vara klar i början 

av  2018 och tillbyggnaden vara klar i april 2020. 

 Det är ännu inte klart vilket av de två alternativen 

ombyggnad/tillbyggnad eller endast renovering av 

Stadsbiblioteket det blir. Förhoppningsvis bestäms vilket 

alternativ det blir under sommaren 2018. 

 I arbetet med Medborgarhuset ser man nu över 

kostnadsbilden. 

 

 Rapporter 

Sekreteraren har kontaktat Ronald Hallgren angående rådets 

synpunkt att tjänsteman från Stadsteatern/ Kulturhuset bör 

medverka vid samtliga rådets möten samt att rådet önskar 

information angående renovering/stängning av Stadsteatern/ 

Kulturhuset. Ronald ställer sig positiv till att vi är på 

Kulturhuset/Stadsteatern den 5 december. Jag har ännu inte fått 

någon def bekräftelse av Ronald. 

  

  

 9.    Nästa möte 

Nästa ordinarie rådsmöte blir tisdag den 10 oktober klockan 14.00--

16.00 på prel. Medeltidsmuseet allt SSB. Inget förmöte denna gång. 

 

 

 Övriga frågor 

 Christer informerade om en spännande kurs som 

organisationen ”VIDD” från nedsättning till uppsättning. De 

förlägger ett av sina kurstillfällen till Stockholm den 27 

september. Se länk: http://vidd.nu/  

 Gunnar tipsade om en intressant hemsida ”Art by SISU”. 

Länk: http://artbysisu.se/  

 Eva informerade om kommande seminarier under hösten 

som HSO anordnar. Länk:  

 Fh-rådet väntar på svar från Roger Mogert angående rådets 

möjlighet till medverkan på kulturnämndens möten. 

 Frågan om en jullunch togs upp och platsen föreslogs till 

t.ex. ABBA museet på Djurgården. 

 De som tackat ja till inbjudan till rådets höstmöten är: 

Kulturstrategiska staben datum 12 sept. Lena Nilsson 

administrativ chef och PO Törnqvist 10 oktober. 

Marion Hauge-Lindberg, kulturskolechef 7 november. 

http://vidd.nu/
http://artbysisu.se/


 

 

 

 

 Staden delar årligen S:t Julian priset, rådets uppmanades av 

Gunnar att maila förslag på vem man önskar nominera. 

Länk: 

http://www.stockholm.se/FamiljOmsorg/funktionsnedsattnin

g/St-Julianpriset-  

 Anita Odell berättade om OCD förbundets verksamhet. 

Se länkar: http://www.ocdforbundet.se/ 

http://mentalhealthrun.se 

 Nästkommande möte föreslogs till Medeltidsmuseet. 

Christer kollar upp möjligheten att vara där den 10 oktober. 

 

 

Balanslista 2017 

Ärende Ansvarig 
Tidsplan/ 

kommentar 

 Gå in på jämför stockholm -

http://www.stockholm.se/jamfor. 

Tillgängligheten presenteras med 

9 olika ikoner per verksamhet. 

Finns det s.k. pictogram till varje 

verksamhet? Info om upplägget. 

Rådet 

 

 

 

 

Sekreteraren 

fortlöpande 

Vilka är tillgänglighetskonsulter 

på Stadsmuseet? 

Sekreteraren 

och Hans 

Öjmyr 

Snarast 

Följa Stadsarkivets bygge i 

Liljeholmen. 

Information om bygget 

Studiebesök i Liljeholmen 

  Rådet 

 Fortlöpande 

 

  

Bjuda in representanter för 

Parkteatern 
Sekreteraren 

Kommer till mötet 

den 7/6 

Hur ska rådet samarbeta med 

Kulturnämnden? 

 Rådet  

 

 

 

 

Kulturstrategiska 

Enheten 

medverkar på 

rådets möte 28/3 

 

Bevaka ombyggnad av 

Medborgarhuset. 

Joel Sand, fh 

rådssekretrare 
15/3 

Framtagande av aktiviteter 

kopplade till målen i programmet 

om delaktighet för VP 2017. 

Rådet 

September och 

oktober 

Förslag till 

aktiviteter 

diskuteras  

 

 

http://www.stockholm.se/FamiljOmsorg/funktionsnedsattning/St-Julianpriset-
http://www.stockholm.se/FamiljOmsorg/funktionsnedsattning/St-Julianpriset-
http://www.ocdforbundet.se/
http://mentalhealthrun.se/


 

 

 

 

 

 

 

 

Gunnar Häger,  ordförande           Anita b. Odell  justerare 

  

 

 

                

Christer Nygren, sekreterare 


